
ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 25/4/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

 
ΘΕΜΑ: «Μη συμπερίληψη της Καλύμνου στις προσεγγίσεις του  
  πλοίου για τα καλοκαιρινά δρομολόγια που θα   
  εξυπηρετούν τη γραμμή Πειραιάς - Δωδεκάνησα για  
  δεύτερη χρονιά» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Καλύμνου, προκύπτουν έντονες 
ανησυχίες και εύλογα ερωτήματα με αφορμή την απόφαση της ANEK να 
εξαιρέσει το νησί τους από τα καλοκαιρινά προγραμματισμένα δρομολόγια 
του Ε/Γ-Ο/Γ ASTERION II που θα ξεκινήσουν τον Ιούλιο για το καλοκαίρι του 
2025 για τη γραμμή Πειραιάς - Δωδεκάνησα, και δη για δεύτερη συνεχιζόμενη 
χρονιά, καθώς πρόκειται για ένα νησί με αυξημένη τουριστική κίνηση τους 
καλοκαιρινούς μήνες και σημαντική ακτοπλοϊκή ζήτηση αλλά και ένα από τα 
πιο πυκνοκατοικημένα νησιά της χώρας με 16.000 κατοίκους και πρωτεύουσα 
της πολυνησιωτικής επαρχίας Καλύμνου. Η παράλειψη θα δημιουργήσει 
επιπρόσθετα προβλήματα στην εξυπηρέτηση των ντόπιων και επισκεπτών, 
καθώς, παρότι παραδοσιακά η Κάλυμνος εξυπηρετείται από άλλα πλοία, η 
απουσία της από τα δρομολόγια του “ASTERION II” θα περιορίσει τις 
εναλλακτικές επιλογές σύνδεσης κατοίκων και επιβατών προς και από το νησί, 
τον Πειραιά και τα υπόλοιπα νησιά του Αιγαίου, θα επιφέρει μείωση της 
επιλογής του νησιού ως προορισμό και συνακόλουθα σοβαρές επιπτώσεις 
στην τοπική οικονομία και ευημερία των κατοίκων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Ποιες οι αιτίες που οδήγησαν στη μη συμπερίληψη της Καλύμνου στις 
προσεγγίσεις του πλοίου ASTERION II; 
2. Προτίθεσθε να προβείτε στην άμεση επανεξέταση και αναθεώρηση του 
Προγράμματος δρομολογίων και στη συμπερίληψη του νησιού της Καλύμνου 
στις προσεγγίσεις του εν λόγω πλοίου; 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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